
Fra: Ørnulf Lillestøl <oernlill@gmail.com> 
Sendt: 9. mai 2019 22:01 
Til: Berit M Eskeland 
Emne: Breibåndsdekning 
 

Hei 

Ja det stemmer i alle fall for Dalstø sin del. Jeg har hatt noen telefoner/mail frem og tilbake 

mellom Meland kommune og Bergen Fiber om dette og hadde da en følelse av at vi risikerte 

at Dalstø kunne falle mellom to stoler.  

 

Er ukjendt for meg om det finnes noe dekning her i det hele tatt. Vi bruker nå mobilnettet og 

det er ikke ok. 

 

Håper det lar seg gjøre å få etablert litt raskt. 

 

Mvh Ørnulf Lillestøl 
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